

9. Clause 39 provides that the Governor-in-Council may make regulations.

*Question:* Will such regulations be regarded as statutory instruments by the Minister of Finance and the Privy Council Office as statutory instruments within the meaning of Section 2(1)(d) of the Statutory Instruments Act?

10. Clause 46 provides that an Order-in-Council may set the date of expiration of the Act.

*Question:* Will such regulations be regarded as statutory instruments by the Minister of Finance and the Privy Council Office as statutory instruments within the meaning of Section 2(1)(d) of the Statutory Instruments Act?

11. *Question:* Which of the above, if statutory instruments, will be regarded as regulations within the meaning of Section 2(1)(b) of the Statutory Instruments Act?

9. L'article 39 prévoit que le gouverneur en conseil peut faire des règlements.

*Question:* Le ministre des Finances et le Conseil privé considéreront-ils ces règlements comme des textes réglementaires au sens de l'article 2(1)d) de la Loi sur les textes réglementaires?

10. L'article 46 prévoit qu'un décret en conseil peut fixer la date de l'expiration de la loi.

*Question:* Le ministre des Finances et le conseil privé considéreront-ils ces règlements comme des textes réglementaires au sens de l'article 2(1)d) de la Loi sur les textes réglementaires?

11. *Question:* S'il s'agit de textes réglementaires, lesquels parmi eux seront considérés comme règlements au sens de l'article 2(1)d) de la Loi sur les textes réglementaires?

## Economic Affairs

## questions économiques

### RESPECTING:

Bill C-73, An Act to provide for the restriction of bank charges on prices, dividends and remuneration in Canada.

### INCLUDING:

The Budget Report to the House

### CONCERNANT:

Bill C-73, Loi visant à limiter les charges bancaires sur les prix, les dividendes et les rémunérations au Canada.

### Y COMPRIS:

Le budget rapport à la Chambre

### APPEARING:

The Honourable Donald S. Macdonald,  
Minister of Finance

### COMPARAIT:

L'honorable Donald S. Macdonald,  
Ministre des Finances

### WITNESSED:

(See Minutes of Proceedings)

### TEMOINS:

(Voir les procès-verbaux)

### Printed and

Thirteenth Parliament, 1974-75

### Printed and

Twentieth Legislature, 1974-75